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Advies aan Provinciale Staten

Tbv Statenvergadering d.d 06-03-2023
Commissie NLG  
Datum commissievergadering 13-02-2023

Onderwerp:      Zienswijze Provinciale Staten op de Kadernota 2024
OD Noord-Holland Noord

De commissie NLG adviseert:

De ‘Zienswijze Provinciale Staten op de Kadernota 2024 OD Noord-Holland Noord’ als bespreekstuk 
te agenderen voor de Statenvergadering van maandag 6 maart a.s..

Uittreksel van het concept-verslag NLG 13-02-2023: 

9. A-agenda Leefbaarheid, Gezondheid (en Milieu)
9a. Zienswijze Provinciale Staten op de Kadernota 2024 OD Noord-Holland Noord

Op 15 december 2022 is de Kadernota 2024 van de Omgevingsdienst Noord-Holland Noord 
(OD NHN) door het Dagelijks Bestuur verzonden aan de raden en staten van de deelnemers 
van de Omgevingsdienst. Provinciale Staten hebben tot 15 maart 2023 om hun zienswijze 
kenbaar te maken aan de OD NHN.

Dat de Kadernota van OD NHN ter zienswijze wordt besproken in PS volgt uit de financiële 
spelregels die gelden voor gemeenschappelijke regelingen in de Kop van Noord-Holland. 
Deze afspraak is er niet voor de andere 3 OD’s. De kadernota’s van deze OD’s treft u de 
komende periode aan op de ingekomen stukken en komen te zijner tijd op de C-agenda van 
de interimcommissie.

De voorzitter geeft aan dat de commissie de voordracht zienswijze Kadernota 2024 met 
elkaar en de gedeputeerde kan bespreken en adviseren aan PS. De voordracht zal worden 
geagendeerd voor de PS-vergadering van 6 maart 2023.

Eerste termijn
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Mevrouw Gonggrijp (D66) vindt het positief dat de kadernota wordt besproken. De taken van 
de OD zijn veel opvattend en van groot maatschappelijk belang. Het is opvallend en goed dat 
de activiteiten rondom de Wet open overheid toenemen. Het lijkt echter alsof de 
Omgevingsdienst hierdoor is overvallen, terwijl bij de instelling van de wet hiervoor ook 
middelen ter beschikking zijn gesteld. De OD heeft hiervoor ook extra personeel 
aangetrokken. Mevrouw Gonggrijp vraagt of de OD ook nadenkt over hoe hiermee in 
toekomst wordt omgegaan. Mevrouw Gonggrijp vraagt om een reflectie van de gedeputeerde 
hierop.
Verder is de indexatie voor 2024 op 7,26% gesteld en het lijkt of dit in de komende jaren niet 
wordt meegenomen. Telt de indexatie ook door in de volgende jaren?

De heer Mantel (JA21) merkt per interruptie op dat JA21initiatieven heeft ingediend voor een 
nota over indexering. Waarom heeft D66 toen niet voor dat voorstel gestemd?

Mevrouw Gonggrijp (D66) legt uit dat de vraag nu is of de indexatie in volgende jaren wordt 
toegepast.

Statenlid Kostić (PvdD) ziet dat voor de extra taken geen extra geld wordt vrijgemaakt, 
behalve voor stikstof. Burgers kunnen de OD ook moeilijk bereiken, om zaken te melden op 
de website. De PvdD vraagt om de meldingsknop makkelijker vindbaar te maken. Daarnaast 
vraagt de PvdD in bredere zin om ervoor te zorgen dat er meer budget komt voor de 
bescherming van de natuur, anders overweegt de PvdD om te komen met een motie.

Mevrouw De Groot (SP) deelt de mening van de PvdD dat er meer geld moet komen voor de 
bescherming van de natuur en dat deze OD daarin een rol speelt. Verder kan de SP zich 
vinden in de voordracht. De financiële gevolgen van de Omgevingswet moeten ook zo snel 
mogelijk inzichtelijk worden gemaakt.

De heer Van Tiggelen (PVV) kan instemmen met de voordracht, maar wel met een aantal 
kanttekeningen. De energietransitie zal mislukken, maar dat is nog niet bij iedereen bekend. 
De PVV heeft ook problemen met de gangbare opvattingen over stikstof. Het aantal vlinders is 
bijvoorbeeld sterk afgenomen. Het is daarom belangrijk om de jacht op stikstof in te 
dammen.

De heer Klein (ChristenUnie) kan zich vinden in de zienswijze. Het is goed om te zorgen dat 
de verzoeken conform de Wet open overheid (Woo) goed worden afgehandeld, maar het 
voorkomen van dergelijke verzoeken is ook belangrijk. De heer Klein stelt daarom voor om in 
de zienswijze op te nemen dat zo veel mogelijk informatie proactief ter beschikking wordt 
gesteld. De ChristenUnie is het ook eens met de zienswijze daar waar het gaat om het meer 
inzichtelijk maken van effecten van de Omgevingswet.

De heer Mantel (JA21) heeft in de stukken geen bijzonderheden geconstateerd. De fractie van 
JA21 vindt het vooral van belang dat de OD voldoende personeel en financiële middelen ter 
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beschikking heeft om haar werkzaamheden goed uit te kunnen voeren. Mocht dat niet het 
geval zijn, hoort de fractie van JA21dat graag zodat men hierover in gesprek kan gaan. Verder 
ziet de fractie van JA21 ook hier geen indexeringsbeleid. Nu moet weer € 700.000 erbij, wat 
voorzien had kunnen worden. Vanwege het belang van de Omgevingsdienst, zal de fractie van 
JA21voor stemmen, maar is niet geheel tevreden.

De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde Stigter voor de beantwoording.

Gedeputeerde Stigter geeft aan dat de OD’s wel degelijk nadenken over de Woo. Vanwege de 
wetswijziging en de vraagstukken die daarbij spelen, rondom de grote betrokkenheid van 
inwoners is extra inzet nodig. Zeker rondom stikstof is op deze OD veel druk gekomen. 
Verder doet de ChristenUnie een goede suggestie. De gedeputeerde zal dit graag met de OD 
bespreken en om dit op te nemen in dit stuk. 
Verder telt de indexatie ook de komende jaren door. De gedeputeerde toont vervolgens de 
website waarop heel duidelijk is te zien waar een melding gedaan kan worden. De 
gedeputeerde is van mening dat iedere burger dat kan vinden.

Statenlid Kostić (PvdD) vraagt aan de voorzitter toestemming om een kleine demonstratie 
door GS.

De voorzitter staat dit voor deze keer toe.

Gedeputeerde Stigter toont op zijn IPad waar de melding gedaan kan worden. 

De voorzitter dankt en stelt voor om dit buiten de orde verder te bespreken.

Gedeputeerde Stigter geeft vervolgens aan dat de provincie beleidsmatige ambities heeft op 
basis van de wettelijke taken. De Omgevingsdienst maakt daarvoor vervolgens een begroting, 
waarop de provincie een akkoord geeft. De gevraagde inzet van de OD voldoet daaraan. Er 
zijn ook geen signalen dat dit niet toereikend zou zijn.

De voorzitter dankt de gedeputeerde en concludeert dat de brief wordt aangevuld met de 
suggestie van de ChristenUnie. De voorzitter stelt vast dat er geen behoefte is aan een 
tweede termijn. De voorzitter vraagt of de PvdD nog met een motie komt. Dat is het geval. 
Daarmee wordt het een bespreekstuk voor de PS-vergadering van 6 maart.


